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PROTOKÓŁ NR XLV/2018 

z XLV sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim V kadencji 

z dnia 24 sierpnia 2018 r.  

Rozpoczęcie: 8.00    Zakończenie: 8.10 

 

Obrady rozpoczęto od wysłuchania Hymnu Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Rady Powiatu otworzył obrady XLV sesji Rady Powiatu V kadencji i 
zaznaczył iż została ona zwołana w trybie nadzwyczajnym, na wniosek Zarządu Powiatu. Na 
podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych (1 osoba – Pan H. Ząbek –
nieobecny – lista obecności stanowi załącznik do protokołu).   

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił radnych o wysłuchanie kilku słów – 
wspomnień o zmarłym 21 lipca 2018 r. Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Nowym Dworze 
Gdańskim p. ś.p. Janusza Charlińskiego:  

- ś.p.  Janusz Charliński był  samorządowcem, strażakiem, społecznikiem. Był radnym Powiatu 
Nowodworskiego trzech kadencji: w I kadencji pełnił funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej;  
członka Komisji ds. Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisji Zwalczania Bezrobocia i Opieki 
Społecznej.  W IV kadencji był Przewodniczącym Komisji Samorządowo – Społecznej oraz Członkiem 
Komisji Rewizyjnej. W latach 2010-2014  członek Komisji bezpieczeństwa i porządku.  W obecnej, V 
kadencji , piastował stanowisko  Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu i Sekretarza Komisji 
Samorządowo – Społecznej. 
Otwartość i zaangażowanie w działalność związaną ze społecznością lokalną sprawiły, że był postacią 
niezwykle znaną i szanowaną. Pełnił funkcję prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Sztutowie oraz 
wiceprezesa  Zarządu Powiatowego ZOSP RP. Był również  prezesem i założycielem Żuławskiego 
Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego, jak też komandorem Klubu Motorowodnego 
„Żuławiak” . Wieloletni sołtys wsi Sztutowo.  
Organizował wiele  imprez kulturalnych i rozrywkowych na terenie Powiatu Nowodworskiego, choćby 
„Wielki Piknik Królewski” w Sztutowie, czy zloty i rejsy motorowodne.  
Jego wielką pasją oprócz działalności samorządowej  była muzyka.  
Dzisiaj, nie ma już go wśród nas.  
  
Pan Jacek Gross, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił zebranych o powstanie i uczczenie pamięci 
Pana Janusza Charlińskiego minutą ciszy.          
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      
Pan Jacek Gross, Przewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad. Jednocześnie zapytał o 
uwagi. 

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie nad porządkiem obrad.  

Głosowanie: jednogłośnie - 12 radnych za.  
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2.Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

2.1 zmiany uchwały budżetowej na 2018 r. 

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Starostę o omówienie projektu 
uchwały.  
 
Pan Zbigniew Ptak, Starosta Nowodworski wyjaśnił, że zmiany polegają na wprowadzeniu 

do budżetu powiatu powstałych oszczędności w ramach realizowanych projektów, głównie 

„Żuławskiej Akademii EduTIkacji”. W szczegółach, Pan Starosta poprosił o wyjaśnienie 

Skarbnika Powiatu.  

 

Pani Małgorzata Tkaczyk, Skarbnik Powiatu  dodała, że zmiany polegają m.in. na 

zwiększenie limitu na wydatki w projektach EduTIkacji oraz „Termomodernizacji obiektów 

użyteczności publicznej w Nowym Dworze Gdańskim” (zwiększenie środków na nadzór 

inwestorski).  

 

Skarbnik Powiatu odczytała treść projektu uchwały (dokument stanowi załącznik do 

protokołu).  

 

Pan Jacek Gross, Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej na 2018 r. 

  Głosowanie: jednogłośnie - 12 radnych za.  
 
 Pan Jacek Gross, Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w wyniku głosowania 

radnych, uchwała w sprawie  zmiany  uchwały budżetowej na 2018 r. została podjęta 

(UCHWAŁA NR 298/XLV/2018).  

 

 2.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2018 – 2032. 

 

  Pani Małgorzata Tkaczyk, Skarbnik Powiatu omówiła projekt uchwały. Podkreśliła, że jeżeli  

               zwiększa się środki w budżecie, to zwiększa się także limit w załączniku inwestycyjnym  

               do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Stąd przygotowany projekt uchwały w sprawie zmiany  

                Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2018 – 2032. 

 

        Pani Małgorzata Tkaczyk, Skarbnik Powiatu odczytała projekt uchwały (dokument  

               stanowi załącznik do protokołu).  
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Pan Jacek Gross, Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

         w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2018  

 – 2032. 

Głosowanie: jednogłośnie - 12 radnych za.  
 
 Pan Jacek Gross, Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w wyniku głosowania  

               radnych, uchwała w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu  

                Nowodworskiego na lata 2018 – 2032 została podjęta (UCHWAŁA NR 299/XLV/2018).  

 

3. Zakończenie obrad Sesji. 

     Pan Jacek Gross Przewodniczący Rady Powiatu zamknął XLV obrady Rady Powiatu w Nowym  

     Dworze Gdańskim. 

                                                                                                                                                                               

 Protokołowała: Joanna Bryk                                                       

                                                                                                    Przewodniczący Rady 

                                                                                                              (-) 

                                                                                                        Jacek Gross 
 

 

 


